
PROTOKÓŁ Nr XIII/16
z XIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 15 marca 2016 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik  o
godz. 900, zakończyła się o godz. 1150

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia XIII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał  Wiceprzewodniczący Rady Pan
Mateusz Bukrewicz.
Pan  Wiceprzewodniczący  powitał  radnych  i  gości  obecnych  na  sesji.  Stwierdził,  że  na
ustawowy skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Wiceprzewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt Gminy zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia zmian w porządku obrad XIII
sesji Rady Gminy.
Zaproponował następujące zmiany:
Wycofać  z  porządku  obrad  punkt  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie  Finansowej  Gminy Mielnik  na  lata  2016-2025” i  uzupełnić  porządek  obrad  o
następujące punkty:

1. Stanowisko  Rady  Gminy  Mielnik  w  sprawie  podjęcia  stosownych  działań
zmierzających  do  uruchomienia  obiektu  zaplecza  znajdującego  się  w  kompleksie
sportowym przy ulicy Zamkowej w Mielniku.

2. Informacja  z  działalności  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Mielniku  za
2015r.

3. Informacja z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017,
za 2015r.

4. Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2020, za 2015 r.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych uchwaliła porządek obrad XIII
sesji Rady. 
Brzmi on następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016.
7. Podjęcie  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Mielnik  w  korytarzu
lokalizacji ropociągu.

8. Podjęcie  uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium
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uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Mielnik  pod
lokalizację ropociągu przesyłowego.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik na rok 2016.

10. Podjęcie uchwały w sprawie  „Planu Odnowy Miejscowości Mielnik” na lata 2016-
2023.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do
rejestru  zabytków  położonych  na  terenie  gminy  Mielnik  nie  stanowiących  jej
własności w roku 2016.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnej Strategii Integracji i
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2012-2020.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wymagań  jakie  powinien  spełniać
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w
zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami.

14. Stanowisko  Rady  Gminy  Mielnik  w  sprawie  podjęcia  stosownych  działań
zmierzających  do  uruchomienia  obiektu  zaplecza  znajdującego  się  w  kompleksie
sportowym przy ulicy Zamkowej w Mielniku.

15. Przyjęcie  sprawozdania  z  realizacji  programu  współpracy  z  organizacjami
pozarządowymi za rok 2015.

16. Informacja  z  realizacji  zadań  i  wykonania  budżetów  przez  GOKSiR  i  Gminną
Bibliotekę Publiczną za 2015 rok.

17. Informacja z realizacji opracowania planu zagospodarowania przestrzennego Gminy
Mielnik.

18. Ocena funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku.
19. Informacja  z  działalności  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Mielniku  za

2015r.
20. Informacja z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017,

za 2015r.
21. Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2020, za 2015 r.
22. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
23. Wolne wnioski.
24. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że protokół z XII sesji Rady Gminy jest wyłożony
na sali  obrad i  jeżeli  do końca sesji  nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki,
zostanie przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami.

1) Zajmowaliśmy  się  sprawami  związanymi  z  kanalizacją,  zakończyliśmy  II  etap
kanalizacji ale w w związku ze zmianą trasy należało stosowne wnioski i wyjaśnienia
złożyć do instytucji zarządzającej. Kanalizacja została już zatwierdzona, czekamy na
wyznaczenie terminu na podpisanie aneksu do umowy i zwrot środków za kanalizację.
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2) Zakończono  budowę  sieci  szerokopasmowej,  jesteśmy  w  trakcie  rozliczania  tej
budowy i wyjaśniania wszelkich wątpliwości z tym związanych, co jest normalne przy
tak  dużej  inwestycji.  Mieliśmy  nadzieję,  że  w  I  półrocze  br.  zostanie  wyłoniony
operator, jednak teraz są co do tego poważne wątpliwości.

3) Po zimie wszystkie drogi są w bardzo złym stanie, najbardziej dziurawa jest droga
Wilanowo-Tokary.  Dziury  są  nie  tylko  na  drogach  powiatowych  ale  również  na
drogach  gminnych.  Jesteśmy po  rozmowach  z  Powiatowym Zarządem Dróg,  Pan
Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  jest  również  przygotowany  do
prowadzenia remontów, czekamy na lepszą pogodę.

4) Chodnik przy drodze powiatowej od Topoliny stronę Przedmieścia zostanie położony
zaraz po położeniu kabla elektrycznego. W lipcu br. część przewodów elektrycznych
zostanie  położona  ziemią  i  kiedy  zakończą  się  te  prace,  zaraz  po  tym  zostanie
położony chodnik.

5) Zaawansowane  są  prace  związane  z  nowymi  zasadami  ruchu  w  Mielniku  -  na
Przedmieściu, na ulicy Strażackiej i przy figurce. 

6) Bardzo dużo dróg żwirowych na terenie gminy jest zniszczone przez dziki – dotyczy
to Niemirówki, drogi na kolonię Tokary i wielu innych. Zniszczenia dotyczą również
poboczy  wielu  dróg  powiatowych,  bardzo  zniszczone  są  pobocza  drogi
Radziwiłłówka-Grabarka. Opiniując plany łowieckie poszczególnych kół łowiecki Pan
Wójt  zaznaczał  zwiększenie  odstrzału  dzików.  Czekamy  również  na  rozwiązania
rządowe  związane  ze  zmniejszeniem stada  dzików w Polsce  poprzez  zwiększenie
ilości odstrzałów.

7) Droga Werhurna na odcinku od wieży widokowej do Osłowa została zniszczona w
wyniku  działania  czynników  ludzkich,  podjęliśmy  działania  w  celu  przywrócenia
przejezdności tej drogi.

8) Ogłoszony  jest  konkurs  w  Mielniku  na  najpiękniejszą  posesję.  Jest  to  inicjatywa
sołtysa  Mielnika  i  Pan Wójt  pogratulował  mu  tego  pomysłu.  Na komisjach  Rady
wypracowane zostaną zasady w jaki sposób wyróżnić osoby dbające o swoje posesje.
Zaapelował do pozostałych sołtysów aby również podjęli podobną inicjatywę.

9) Drużyna piłkarska z Mielnika utworzona na  na bazie pracowników samorządowych
wystąpiła w Mrągowie w eliminacjach do mistrzostw Polski (11-13 marca) i zajęła VI
miejsce,  co uprawnia do udziału w finale  mistrzostw Polski  w maju br.  Pan Wójt
pogratulował wyniku zawodnikom i osobom które im kibicowały.

Pan  Wiceprzewodniczący  Rady i  jednocześnie  sołtys  Mielnika  zaprosił  wszystkich
mieszkańców do udziału w konkursie na najpiękniejsza posesję.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o pracy Wójta między sesjami.

Do punktu 5.

Zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
Pan  radny  poinformował,  że  otrzymał  z  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Siemiatyczach
odpowiedź   w  sprawie  interpelacji  dotyczącej  ujednolicenia  łańcuchów  przy  ulicach  w
Mielniku.  W  piśmie  jest  napisane,  że  w  sprawie  tej  zostanie  wypracowane  wspólne
stanowisko z Gminą Mielnik. Zapytał o zawarte w tej sprawie ustalenia.
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Do punktu 6.

Pani  Małgorzata  Szymańska  –  inspektor  ds.  budżetowych  w  Urzędzie  Gminy  Mielnik
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.

Pan  Wójt uzupełnił  wystąpienie  Pani  inspektor  o  informacje  dotyczące  zobowiązań  z
poprzedniej kadencji dotyczących wydatków na kanalizację i ulicę Zaszkolną, wydatków na
rodzinę 500 plus oraz urządzenie parkingu przy GOKSiR (przy drodze dojazdowej do ZGK)
oraz niwelacji szamb na placu przy hotelu.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  08  marca  2016r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XIII/77/16
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 7.

Pan Piotr Wysocki – Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały o zmianie uchwały w
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 08 marca 2016r. pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji
ropociągu.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XIII/78/16
o  zmianie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 8.

Pan Piotr Wysocki – Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały o zmianie uchwały w
sprawie  przystąpienia  do  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego gminy Mielnik pod lokalizację ropociągu przesyłowego.

Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 08 marca 2016r. pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany
Studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik pod
lokalizację ropociągu przesyłowego.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XIII/79/16
o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik pod lokalizację ropociągu przesyłowego.

(w zał. na str................prot.)
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Do punktu 9.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik
na rok 2016.

Pan Tomasz Gorochowicz – Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju poinformował o
zmianach do uchwały wprowadzonych po uwagach zgłoszonych przez powiatowego lekarza
weterynarii. Przedstawił autopoprawki do projektu uchwały.

Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 08 marca 2016r. pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik na rok 2016.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XIII/80/16
w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik na rok 2016.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 10.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Planu Odnowy Miejscowości
Mielnik” na lata 2016-2023.

Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 08 marca 2016r. pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Planu Odnowy Miejscowości Mielnik”
na lata 2016-2023.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XIII/81/16
w sprawie uchwalenia „Planu Odnowy Miejscowości Mielnik” na lata 2016-2023.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 11.

Pan Wójt przedstawił  projekt  uchwały w sprawie udzielenia  dotacji  z budżetu gminy na
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do
rejestru zabytków położonych na terenie gminy Mielnik nie stanowiących jej własności w
roku 2016.
Przedstawił zadania jakie we wnioskach zgłosiły poszczególne parafie.

Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 08 marca 2016r. pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru
zabytków położonych na terenie gminy Mielnik nie stanowiących jej własności w roku 2016.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XIII/82/16
w sprawie udzielenia dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na terenie
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gminy Mielnik nie stanowiących jej własności w roku 2016.
(w zał. na str................prot.)

Do punktu 12.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w
Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2012-2020.

Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 08 marca 2016r. pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnej Strategii Integracji
i Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2012-2020.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XIII/83/16
w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów
Społecznych na lata 2012-2020.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 13.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił  projekt  uchwały w sprawie określenia  wymagań jakie
powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie
działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami.

Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 08 marca 2016r. pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wymagań  jakie  powinien  spełniać
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie
ochrony przed bezdomnymi zwierzętami.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XIII/84/16
w  sprawie  określenia  wymagań  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi
zwierzętami.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 14.

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że na posiedzeniu Komisji, z wniosku Wójta, toczyła
się dyskusja w sprawie zaplecza sportowego na ulicy Zamkowej. Zaplecze to od roku 2012
stoi zamknięte, a nieużytkowane jest od wielu lat. Postępowanie sądowe dotyczące zaplecza
przeciąga się z różnych powodów, ostatnim powodem jest śmierć biegłego i to spowodowało ,
że pracę trzeba zaczynać od nowa.
Komisje Rady w głosowaniu 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, opowiedziały
się za podjęciem działań przez Wójta w sprawie zakończenie tej sprawy.
Po rozmowach z przedstawicielami firmy zaistniała możliwość prowadzenia mediacji w tej
sprawie i jej zakończenia.
Pan Sekretarz przedstawił projekt stanowiska Rady Gminy w tej sprawie.
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Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła stanowisko w sprawie
podjęcia stosownych działań zmierzających do uruchomienia obiektu zaplecza znajdującego
się w kompleksie sportowym przy ulicy Zamkowej w Mielniku.

Treść podjętego stanowiska:
W związku z przeciągającym się procesem sądowym w sprawie Gminy Mielnik przeciwko
Przedsiębiorstwu  Budowlano-Produkcyjnemu  Spółdzielnia  „ZIB”  w  Białej  Podlaskiej
sygnatura akt: IC 1407/12 Rada Gminy Mielnik zajmuje następujące stanowisko:
Wójt Gminy Mielnik, mając na uwadze postępującą degradację obiektu, a tym samym
niewykorzystywanie  jego  do  celów którym miał  służyć  podejmie  próbę  przeprowadzenia
obustronnych  mediacji,  których  celem  byłoby  określenie  wspólnego  stanowiska  dla
pomyślnego zakończenia sprawy. 

(w zał. na str...........prot.)
(po przerwie)

Do punktu 15.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  sprawozdanie  z  realizacji  programu  współpracy  z
organizacjami pozarządowymi za rok 2015.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie z realizacji programu współpracy
z organizacjami pozarządowymi za rok 2015.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 16.

Pan Dyrektor GOKSiR i  Pani  Kierownik Gminnej  Biblioteki  Publicznej przedstawili
informację z realizacji zadań i wykonania budżetów przez GOKSiR i Gminną  Bibliotekę
Publiczną za 2015 rok.

Na wniosek  Pana Henryka Symonowicza  Pan Michał Baranowski przedstawił informację
nt.  nowo  zakupionego  samochodu  do  GOKSiR.  Jest  to  samochód  OPEL  VIVARO,
dziewięcioosobowy, jego cena to 89600,00 zł. brutto. Stary samochód oddano w rozliczeniu
za sumę 15200, 00 zł.(wg. wyceny). Oprócz tego odliczono jeszcze połowę podatku VAT, tak
że samochód będzie kosztował około 80 tys.zł.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  z  realizacji  zadań  i  wykonania
budżetów przez GOKSiR i Gminną Bibliotekę Publiczną za 2015 rok.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 17.

Pan  Wójt przedstawił  informację  z  realizacji  opracowania  planu  zagospodarowania
przestrzennego Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  z  realizacji  opracowania  planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)
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Do punktu 18.

Pan Tadeusz Szeweluk – Dyrektor ZGK przedstawił informację z funkcjonowania Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Mielniku.

Pan Sekretarz Gminy zapytał o budynek po byłej hydroforni, w ulicy Ścianka.

Pan Dyrektor odpowiedział, że budynek jest niewykorzystany, trzeba go zabezpieczyć. Pan
Dyrektor nie ma pomysłu na jego wykorzystanie.

Pan Franciszek Butkiewicz zapytał, czy został zakupiony nowy ciągnik do ZGK.

Pan Dyrektor Szeweluk odpowiedział,  że  ciągnika jeszcze nie kupiono, prowadzone jest
rozeznanie  w  tej  sprawie.  Rozmowy prowadzono  z  przedstawicielami  Ursusa,  Pronaru  i
handlarzami z Czyżewa. Będzie przetarg na zakup ciągnika, chociaż najlepiej wygląda oferta
z  Ursusa,  zarówno  kwotowo  jak  i  jakościowo.  W roku  2015  została  zakupiona  solarko-
piaskarka, która tej zimy już wykonywała pracę.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  z  funkcjonowania  Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Mielniku.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 19.

Pani  Halina  Mirowska –  Kierownik  GOPS  przedstawiła  informację  z  działalności
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku za 2015r.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację z działalności Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Mielniku za 2015r.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 20.

Pani Halina Mirowska – Kierownik GOPS przedstawiła informację z realizacji Gminnego
Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017, za 2015r.

Rada  Gminy przyjęła  do  wiadomości  informację  z  realizacji  Gminnego  Programu
Wspierania Rodziny na lata 2015-2017, za 2015r.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 21.

Pani Halina Mirowska – Kierownik GOPS przedstawiła informację z realizacji Gminnego
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na
lata 2012-2020, za 2015 r.

Rada  Gminy przyjęła  do  wiadomości  informację  z  realizacji  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-
2020, za 2015 r.

(w zał. na str...........prot.)
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Do punktu 22.

Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy
Będziemy  rozmawiać  z  Powiatowym  Zarządem  Dróg  w  sprawie  instalacji  nowych
łańcuchów. Sprawą tą bezpośredni będzie się zajmował Pan Karol Dobrzaniecki.

Do punktu 23.

Pan Franciszek Chruświcki – sołtys sołectwa Tokary
1) W Tokarach na odcinku 150 m. rozsunięte są płytki na chodniku, trzeba to naprawić. 
2) Należy udrożnić odcinek drogi gminnej koło sołtysa (zdjąć osłonę).
3) Droga za K. – tam wspólnotę ma K.i ludzie się skarżą, że nie daje jeździć. Trzeba tam

wyciąć drzewa, przygotować drogę. Drzewo z drogi nada się na opał do szkoły.

Pan Wójt Gminy odpowiedział, że zwróci się do Starosty, z powiadomieniem Powiatowego
Zarządu Dróg, o naprawę chodnika w Tokarach i usunięcia barierki metalowej przy wjeździe
do sołtysa.
Zostanie sprawdzona przejezdność drogi Zagumiennej za Panem K.

Do punktu 24.

Pan  Wójt w  imieniu  własnym i  współpracowników złożył  wszystkim obecnym na  sesji
życzenia zdrowia i wszelkiej pomyślności z okazji nadchodzących Świat Wielkanocy.

Wobec wyczerpania porządku obrad XIII sesji Rady Gminy Pan Wiceprzewodniczący
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

  Wiceprzewodniczący Rady

                                           Mateusz Bukrewicz


